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Angående vårdplatssituationen  

 

Bakgrund 

I hälso- och sjukvårdsstyrelsen har vi fått en rapport om vårdplatssituationen 

sommaren 2016 kopplat till patientsäkerheten i Västra Götalandsregionen. Läget som 

beskrivs i rapporten gör mig oroad. Rapporten visar att riskerna för uppkomst av 

vårdskador ökar i takt med att beläggningsgraden ökar. Tillgången på vårdplatser har 

under sommaren minskat med 24 % jämfört med under våren.  

 

Vårdplatser som stänger under sommaren brukar kunna öppnas igen under hösten. 

Det har tyvärr inte varit fallet under 2016. Sen det moderatledda styret tillträtt ser vi 

alltså färre vårdplatser året om. Vi vet att en högre beläggningsgrad varken är effektivt 

eller bra utifrån patientsäkerheten. I riktlinjer för patientsäkerhet som är antagna i 

Hälso- och sjukvårdsstyrelsen i september ska alla sjukhusförvaltningarna planera för 

att så många disponibla vårdplatser finns så att en medelbeläggning som medför hög 

kvalitet och patientsäkerhet kan upprätthållas.  

 

Min fråga till hälso- och sjukvårdsstyrelsens ordförande Jonas Andersson är därför: 

 

Anser ni i den moderatledda majoriteten att regionen har tillräckligt med vårdplatser för att 

garantera en patientsäker och kvalitativ vård? 

 

 

 

Jim Aleberg (S)  

2:e vice ordförande hälso- och sjukvårdsstyrelsen  


